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Zápis z jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro sport ze dne 23. 9. 2021  

Jednání se uskutečnilo v zasedací místnosti č. 135 v budově Nové radnice Magistrátu hl. města 

Prahy na Mariánském náměstí s možností připojení se online skrze platformu Webex 

 

Přítomní členové: Ing. Ladislav Kos, PhDr. Karel Höfer, Jaroslav Verner (online), Bc. Vojtěch 

Pavlík., Miroslav Tutter (online, odchod 18:05), MBA, Ing. Ondřej Martan (odchod 19:40), 

Stanislav Nekolný, MBA (příchod 17:06) 

 

 

Trvale přizvaný člen s hlasem poradním: Ing. Jaroslav Chvalný (příchod 16:45) 

 

 

Nepřítomní členové: Mgr. Martin Šetelík, Jiří Ježek 

 

 

Hosté: Msc. Barbora Stárková, Bc. Zdeněk Hübner (příchod 16:50), Vít Šimral (odchod 

17:00) 

 

Tajemnice: Helena Barkmanová 

 

 

Jednání bylo zahájeno v 16:33 hod. panem předsedou Ing. Ladislav Kosem, který přivítal 

všechny přítomné a konstatoval, že Komise Rady hl. města Prahy je usnášeníschopná. V úvodu 

jednání nechal pan předseda hlasovat o odsouhlasení zápisu z jednání Komise Rady hl. města 

Prahy pro sport ze dne 26.5.2021. 

 

 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Zápis z jednání Komise Rady hl. města pro sport ze dne 23.9.2021 byl schválen. 

 

 

Pan předseda Kos navrhnul, aby ověřovatelem zápisu z dnešního jednání se stal pan Jaroslav 

Verner a nechal o tomto návrhu hlasovat. 

 

 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Ověřením zápisu ze dne 29.6.2021 byl pověřen pan Jaroslav Verner. 

 

Na základě pokynu pana radního Šimrala byla z dnešního programu projednávaných žádostí o 

mimořádné účelové individuální dotace stažena žádost České basketbalové federace 

k Mistroství Evropy v basketbalu mužů 2022, ohledně které ještě v současné chvíli probíhají 

jednání. 



HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 

Komise Rady hl. m. Prahy pro sport 

 

 

 

 

Po krátké debatě členů komise k programu jednání bylo přistoupeno k hlasování o programu. 

Program dnešního jednání byl navržen v následující podobě: 1.) Stejná výše prize money 

v mužských i ženských kategoriích (bod pana radního Šimrala) 2.) Žádosti o mimořádné 

individuální dotace, 3.) různé 

 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Program jednání v navržené podobě byl schválen. 
 

 

Bylo přistoupeno k prvnímu bodu jednání – stejné výši prize money v mužských i ženských 

kategoriích. Tento bod zůstal na programu z jednání minulé komise, od té doby byl Program 

podpory sportu pro rok 2022 již schválen a vyhlášen. Tento bod byl probrán pouze jako 

informativní, neboť k jeho zařazení na Program podpory sportu pro rok 2022 nakonec došlo. 

Slovo bylo uděleno panu radnímu Šimralovi. Pokud žadatel žádá o dotaci na akci, v rámci které 

dochází ke stejnému formátu v ženské i mužské kategorii, je třeba mít sjednocenou výši prize 

money, případně výši participačních poplatků pro obě kategorie. Co se týče počtu akcí, na které 

se toto v rámci pražských sportovních dotací vztahuje, je jich pouze několik. Praha se však 

tímto alespoň symbolicky snaží navázat na rozmělňování rozdílů ve finančních odměnách mezi 

oběma kategoriemi. 

 

Dále se jednání komise přesunulo k druhému bodu jednání, a to k žádostem o mimořádnou 

individuální podporu v oblasti sportu pro rok 2021. Přehled všech žádostí (schválených i 

nových) členové obdrželi formou excelovské tabulky, jež byla zpracována Odborem školství, 

mládeže a sportu Magistrátu hl. města Prahy. 

 

Vzhledem k tomu, že se pan radní Šimral účastnil pouze začátku jednání, bylo přistoupeno 

k žádosti Lagoon Letňany, s.r.o., o které chtěl pan radní Šimral s členy komise hovořit.  

 

Žadatel Lagoon Letňany, s.r.o. si vyžádal dodatečnou dotaci od MHMP. Lagoon Letňany má 

však na základě pravidla de minimis již vyčerpanou veřejnou podporu. V rámci MHMP se 

diskutovala možnost, zda-li by bylo možné proplácet např. plavecké kurzy, ať už školám 

zřizovaným MHMP nebo školám zřizovaným městskými částmi. Zároveň se zde vyskytují 

majetkoprávní otázky ohledně budoucnosti celého areálu. O areál má v současné chvíli zájem 

jeden z pražských developerů. Současná finanční výpomoc s cashflow by tak nemusela Praze 

přinést z hlediska dlouhodobé veřejné vybavenosti nic. Debatovalo se o možném majetkovém 

vstupu hl. města Prahy a případném kompletním odkoupení areálu do majetku města, jež by 

mohl být provozován již brzy vzniklou sportovní divizí TCP. 

 

Praha se nachází v situaci, kdy je v rámci města potřeba finančně podpořit více bazénů. Pokud 

by se finančně vypomohlo jednomu z nich, nebylo by to spravedlivé. Členové diskutovali o 

tom, že by bylo smysluplnější podpořit menší částkou všechny bazény. 

 

Magistrát hl. města Prahy by měl sestavit systém provozu plaveckých bazénů, včetně „mapy 

pokrytí“. Snahou je, aby se Praha jako město nezajímala pouze o ta sportoviště, která jsou 
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aktuálně v ekonomicky špatné situaci. Zákon navíc neumožňuje podpořit dotaci v předložené 

výši, a to právě z důvodu vyčerpané veřejné podpory. 

 

Pan Kos navrhnul hlasovat o usnesení ve znění ve znění: Komise Rady hl. města Prahy pro 

sport konstatuje, že tuto individuální dotaci nelze přidělit z důvodu de minimis. Ohledně dalšího 

možného vývoje o tomto bazénu se komise vyjádří po předložení Analýzy sportovní 

infrastruktury hl. města Prahy Odborem školství Magistrátu hl. města Prahy. 

 

Nejprve však bylo přistoupeno k hlasování, zda-li navržené usnesení rozdělit na dvě části. 

 

Hlasování: 2 pro – 0 proti – 4 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení nebylo přijato, proto bylo přistoupeno o k hlasování  v původním znění, a to: Komise 

Rady hl. města Prahy pro sport konstatuje, že tuto individuální dotaci nelze přidělit z důvodu 

de minimis. Ohledně dalšího možného vývoje o tomto bazénu se komise vyjádří po předložení 

Analýzy sportovní infrastruktury hl. města Prahy Odborem školství Magistrátu hl. města Prahy 

 

Hlasování: 4 pro – 0 proti – 1 se zdržel – 1 nehlasoval 

 

V rámci hlasování nebyla nadpoloviční většina všech členů komise pro ani proti, bod jednání 

byl uzavřen. Členové komise se shodli, že pro další jednání komise chtějí vyřadit všechny 

žádosti, o kterých již nelze rozhodovat (např. v tomto případě, kdy již žadatel vyčerpal veřejnou 

podporu) 

 

 

 

V rámci druhého bodu jednání bylo přistoupeno k další žádosti o mimořádnou individuální 

dotaci, členové projednávali žádost TJ Sokol Žižkov, kterou komise projednávala na svém 

posledním jednání s požadavkem zaslat na místo technika k posouzení stavu. Technik vyslaný 

Odborem školství, mládeže a sportu Magistrátu hl. města Prahy stav na místě zkontroloval. 

Podlaha byla již opravená a bohužel již nebylo možné posoudit rozsah práce pod podlahou a 

skutečné náklady rekonstrukce.  

 

Bylo přistoupeno k hlasování o usnesení ve znění: Komise RHMP pro sport doporučuje 

přidělení účelové individuální dotace TJ Žižkov ve výši 470 000 Kč. 

 

 

Hlasování: 0 pro  – 0 proti – 6 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Všichni členové komise se zdrželi hlasování. 

 

 

Jednání se přesunulo k žádosti Beachklubu Ládví – bodu z minulého jednání komise. Na 

posledním jednání si komise vyžádala doplňující informace. Byl předpřipraven zamítavý návrh 

odpovědi s doporučením zažádat si o grant v rámci Programu podpory sportu pro rok 2022. Dle 

informace z Odboru školství, mládeže a sportu v rámci šetření se jednalo o mimořádnou situaci, 

pod tímto neočekávaným náporem sněhu by pravděpodobně utrpěly i další nafukovací haly. 

Hala pro tento případ nebyla pojištěna. Členové komise diskutovali, zda-li výši dotace nesnížit 

na 200 000 Kč. 
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Bylo přistoupeno k hlasování o usnesení: Komise Rady hl. města pro sport doporučuje Radě hl. 

města Prahy schválit účelovou individuální dotaci Beachklubu Ládví na opravu pláště ve výši 

nižší, než je požadovaná, a to ve výši 200 000 Kč. 

 

Hlasování: 6 pro  – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Komise Rady hl. města pro sport doporučila Radě hl. města Prahy přidělit 

Beachklubu Ládví individuální účelovou dotaci ve výši 200 000 Kč na opravu pláště. 

 

 

 

Komise začala jednat o individuální účelové dotaci žadatele AVE-KONTAKT, s.r.o. na 

Mistrovství Evropy družstev seniorů v šachu. Pan Martan konstatoval, že by bylo dobré, aby 

v rámci těchto případně přidělených financí nebyly proplaceny náklady na proplacení mezd 

organizátorů. Pan Hübner upozornil, že s největší pravděpodobností Odbor legislativy 

Magistrátu hl. města Prahy tuto individuální účelovou dotaci zamítne, jelikož je to akce, která 

již proběhla (tzn. Praha by např. nemohla získat protiplnění). V žádosti není uvedeno, proč je 

žádáno individuální účelovou dotací a ne v rámci grantů (organizátoři pravděpodobně čekali na 

pokyn od federace na základě změn v opatřeních o covidu). 

 

Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení: Komise Rady hl. města Prahy pro sport 

požaduje po organizátorovi odůvodnění zaslání žádosti o mimořádnou individuální účelovou 

dotaci a vysvětlení, proč organizátor nezažádal o finance v rámci řádného grantového řízení pro 

rok 2021. 

 

 

Hlasování: 6 pro  – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Komise žádá po žadateli zdůvodnění pozdní zaslání žádosti o dotaci. 

 

 

Komise se přesunula k diskuzi o žádosti Mistroství ČR ve stepu od žadatele TAP ACADEMY 

PRAGUE, z.s. Žadatel řádně zdůvodnil pozdní zaslání žádosti – organizátor se o pořadatelství 

dozvěděl až v červenci roku 2021. Termín akce byl nakonec přesunut na podzim roku 2021. 

 

Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu hlasování: Komise Rady hl. města Prahy pro sport 

doporučuje Radě hl. města Prahy poskytnout žadateli TAP ACADEMY PRAGUE, z.s. na akci 

Mistroství ČR ve stepu pro rok 2021 částku nižší než je požadovaná, a to ve výši 50 000 Kč. 

 

Hlasování: 6 pro  – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Komise Rady hl. města Prahy pro sport doporučuje Radě hl. města Prahy poskytnout 

žadateli TAP ACADEMY PRAGUE, z.s. dotaci ve výši 50 000 Kč.  
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Bylo přistoupeno k diskuzi o žádosti Městské části Prahy 3 ve věci odkupu převážné části 

komplexu sportovního areálu při ulici Chelčického, Praha 3. Pan Hübner uvedl, že tato žádost 

nezapadá do rozpočtu Odboru školství. Žádost by měla být postoupena panu radnímu Chabrovi.  

 

Bylo přistoupeno k hlasování o navrženém usnesení: Komise Rady hl. města Prahy pro sport 

bere informaci o koupi komplexu při ulici Chelčického na Praze 3 na vědomí a doporučuje 

svým požadavkem na Odbor rozpočtu Magistrátu hl. města Prahy a pana náměstka Vyhnánka. 

 

Hlasování: 6 pro  – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Komise Rady hl. města pro sport vzala informaci o koupi komplexu při ulici 

Chelčického na Praze 3 na vědomí a doporučila se svým požadavkem na Odbor rozpočtu 

MHMP a pana náměstka Vyhnánka. 

 

 

Jednání komise se přesunulo k projednávání žádosti Czech Full Contakt Karate Organization.  

 

Bylo přistoupeno k hlasování o navrženém usnesení: Komise Rady hl. města pro sport 

doporučuje Radě hl. města Prahy neposkytnout účelovou individuální dotaci žadateli CZECH 

FULLCONTAKT KARATE ORGANIZATION z.s. na účast reprezentace ČR na Mistrovství 

světa v Ashihara Karate. 

 

Hlasování: 5 pro  – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Komise Rady hl. města Prahy pro sport nedoporučuje poskytnout indvidiální 

účelovou dotaci žadateli CZECH FULLCONTAKT KARATE ORGANIZATION z.s. na účast 

reprezentace ČR na Mistrovství světa v Ashihara Karate. 

 

 

 

Diskuze se přesunula k žádosti Containall o.p.s. na akci sportovní léto na Vinohradech – došlo 

k všeobecné shodě, že žádost nesplnila formální požadavky (odesílatel vs. adresát), navíc 

neobsahuje fotodokumentaci. 

 

Bylo přistoupeno k hlasování o navrženém usnesení: Komise Rady hl. města Prahy sport 

požaduje po organizátorovi doložení žádosti na formuláři pro mimořádné účelové individuální 

dotace a zároveň požaduje fotodokumentaci konané akci.  

 

Hlasování: 2 pro  – 0 proti – 3 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení nezískalo dostatek hlasů pro ani proti. 

 

Bylo přistoupeno k hlasování o navrženém usnesení: Komise Rady hl. města Prahy pro sport 

doporučuje žadateli se na budoucí akce přihlásit do standardního grantového řízení. 

 

Hlasování: 5 pro  – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Komise Rady hl. města pro sport doporučuje žadateli se přihlásit v rámci svých 

budoucích akcí do řádného grantového řízení. 
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Komise se přesunula k jednání o žádosti Českého tenisového svazu.  

 

Bylo přistoupeno k hlasování o navrženém usnesení: Komise Rady hl. města Prahy pro sport 

vyzývá žadatele o mimořádnou individuální dotaci o podání žádosti na řádném formuláři a 

zároveň požaduje po organizátorovi odprezentování akce na říjnovém jednání komise. 

 

Hlasování: 5 pro  – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Komise Rady hl. města Prahy po sport požaduje po žadateli dodání žádosti na 

řádném formuláři a zároveň žádá Český tenisový svaz o odprezentování akce na jednom 

z předem vybraných jednání komise. 

 

 

 

Bylo přistoupeno k diskuzi o žádosti Českého olympijského výboru. 

 

Členové komise hlasovali o usnesení v navržené podobě: Komise Rady hl. města pro sport 

požaduje po Českém olympijském výboru dodání žádosti na standardním formuláři a 

odprezentování akce na jednom z předem vybraných jednání komise. 

 

Hlasování: 5 pro  – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Komise Rady hl. města Prahy po sport požaduje po žadateli dodání žádosti na 

řádném formuláři a zároveň žádá Český olympisjký výbor o odprezentování akce na jednom 

z předem vybraných jednání komise. 

 

 

Bylo přistoupeno k diskuzi o žádosti ve věci Mistroství ČR ve skateboardingu 2021. Žadatel 

MYSTIC SKATEPARK ŠTVANICE, z.s. žádal o finance v rámci řádného grantového řízení, 

kde neuspěl na základě neefektivnosti akce. 

 

Členové na základě diskuze přešli k hlasování o navrženém usnesení: Komise Rady hl. města 

pro sport doporučuje Radě hl. města Prahy žadateli MYSTIC SKATEPARK ŠTVANICE, z.s 

poskytnout částku nižší než je požadovaná, a to ve výši 80 000 Kč. 

 

Hlasování: 5 pro  – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval. 

 

Usnesení: Komise Rady hl. města pro sport doporučuje Radě hl. města Prahy poskytnout 

žadateli MYSTIC SKATEPARK ŠTVANICE, z.s částku ve výši 80 000 Kč. 

 

Tímto byl druhý bod programu ukončen. 

 

Odchodem pana Martana z jednání přestala být komise usnášeníschopná. 
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Jednání Komise Rady hl. města pro sport bylo ukončeno v čase 19:55 hod. Další jednání 

proběhne v průběhu října. 
 

 

 

 

 

 

________________ 

   

Ing. Ladislav Kos 

předseda komise 

________________ 

   

Jaroslav Verner 

ověřovatel zápisu 

 

________________ 

 

Helena Barkmanová  

tajemnice komise 

 

 


